
 
  
 
 
-- 
 
 
 
 

Zápis schůze OSPEA dne 4. 12. 2019 

 

 

 

 

1. Informace z jednání JPT  – p. Parma 

 

- Postihy – nejednotný systém je v rozporu s pravidly pro nepřiznání kolektivních 

odměn, které byly vytvořeny v roce 2008 a dodnes je nikdo nezrušil, tudíž jsou 

platné. V tomto smyslu se bude i psát vedoucímu JPT. Při kolektivním 

vyjednávání, kdy bylo součástí i navýšení kolektivních odměn, OSPEA podmínila 

svůj podpis tím, že se se zvýšením kolektivních odměn nebudou zvedat postihy, 

což se nyní na JPT děje. 

- Výluka Barrandov  - je posunuta na březen 

- Podnět od řidičů – v případě mimořádných událostí, požadavek řidičů nepsat 

bloudění, stejně se to vytahuje s DORISU. Blouděnky psát jen v případě sjetí a 

odklonu samotného vozu a ne systémově dotčených linek. 

- Apelovat na kolegy, aby podněty dávali předsedům a ne na FB, kteří to předají 

k řešení. 

- Braník – stále v řešení nepřetržitý provoz na střídacím bodě. 

- Kolegové neustále řeší prodloužení časů na konečných – několikrát již byl vznesen 

požadavek na jednání JPT. Bylo řečeno, že prodloužením časů na konečných by 

došlo k nárůstu dělených směn a řidiči by se nevraceli na stejný vůz, bylo by více 

skákání z vozu na vůz. Po novém roce na JPT dáme požadavek na anketu řidičům, 

zda za těchto podmínek chtějí prodloužit časy na konečných. 
 

 
 

 

2. Informace Janské lázně – p. Roubal  

- Probíhá kolektivní vyjednávání, požadujeme 1500,- Kč, což zaměstnavatel odmítá 

a nabízí 800,- Kč, s tím, že zbytek peněz použije na krytí ztrát z rekonstrukce 

Vesny, toto dal i do zápisu z jednání. Dále chce přidat pouze některým skupinám 

zaměstnanců, takže u některých skupin by nedošlo k žádnému navýšení. Pro oboje 

odbory naprosto neprůchozí. Bude další kolo jednání, kde se budeme bavit o 

dalším, nicméně odbory nejsou ochotny jít pod 1200,- Kč. Další informace na další 

schůzi. Další jenání o KS proběhne 17. 12. 2019. 

-  Od 1. 11. 2019 došlo ke sloučení kuchyní a kvalita jídla šla rapidně dolů. Dochází 

k rivalitě mezi zaměstnanci jednotlivých kuchyní. Budeme řešit po skončení 

kolektivního vyjednávání.  
 



 
  
 

 
 
 
 
 

3. Informace z DP Olomouc – p. Bičan,  
 

 

- Probíhá kolektivní vyjednávání, odbory začaly na 10%, v současné době došlo 

k návrhu zaměstnavatele na 5% navýšení a 4000,- Kč odměn pro zaměstnance na 

vánoce. Odbory daly protinávrh na 5, 5 % na které pan ředitel nepřistoupil a 

jednání následně ukončil.  Další jednání proběhne 11. 12. 2019. 

- Zaměstnavatel připraví úpravy KS formou dodatku v závislosti na výsledcích 

kontroly ze Státního úřadu inspekce práce. 
 
 
 

 
  

4. Usnesení o hrazení léků p. Šťástka – schůze 

 

- Usnesením schválena částka 1000,- Kč 
 
 
 
 
 

5. Informace o zahájení KV v DPP – p. Feigel 
 

- 1. kolo kolektivního vyjednávání proběhlo 29. 11. 2019. V současné době se řeší 

pouze tělo kolektivní smlouvy o mzdové části se začne jednat cca v únoru 2020. 

- Na prvním kole bylo projednáno 5 bodů z 9. Z těchto bodů bylo nedohodnuto pojištění 

odpovědnosti za škodu způsobenou zaměstnavateli, kde probíhá výběrové řízení na 

dodavatele. Předsedům bude zaslán zápis z jednání a p. Feigel požádal nevyvěšovat 

ani nezveřejňovat tento zápis dle dohody se zaměstnavatelem. Informovat pouze 

ústně. Další jednání proběhne 16.1.2020 od 8 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  
 
 
 

6. Různé 

 

- Mikulášská besídka – organizační pokyny dle situace – párek v rohlíku, věnečky a pití 

zdarma. Kouzelník zajištěn, malování na obličej, cukrová vata.  

- Předány zápisníky a tužky předsedům. 

- Připravit usnesení na leden na úhradu tága na garáž Vršovice 

- Odměny – DP bude rozdělovat 20 milionů, bude rozděleno koeficientem, cca 1600,-

Kč. 

- P. Hradský požadavek na potvrzování účasti na JPA po skončení jednání – bylo mu 

doporučeno řešit toto na JPA. 

- Zřízení odpočívárny na Klíčově – opět doporučeno řešit na jednání JPA. 

 

 

 

Příští schůze 8. 1. 2020 

 
 


